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Cover illustration: W.H. Bartlett, The General's Bridge, near Annapolis/Pont du Général, prés
d’Annapolis (1842). Source: Bibliothéque et Archives nationals du Québec, http:/numerique.bangq.
qc.ca/patrimoine/details/52327/1996212. This image has been digitally manipulated by compressing
the right side of the image so that the Mi'kmaw dwellings would be included on the cover.

lllustration de la couverture : W.H. Bartlett, The Ceneral’s Bridge, near Annapolis/Pont du Général,
prés d’Annapolis (1842). Source : Bibliotheque et Archives nationales du Canada, http:/numerique.
bang.qc.ca/patrimoine/details/52327/1996212. Cette image a été modifiée numériquement : son coté
droit a été comprimé afin d'inclure les habitations mi'kmaq sur la couverture.

Lands and Waters Acknowledgment Art (p. 2): Painting by Natalie Sappier - Samagani Cocahq
(The Water Spirit), who is a Wolastoqiyik multidisciplinary artist (storyteller) from the Tobique First
Nation in northwestern New Brunswick. Her painting style and visual storytelling are rooted in
Wolastogiyik motifs inspired by the Wabanaki lands and teachings, and the painting is entitled

Wabanaki Wampum Waters.

CEuvre accompagnant la reconnaissance des terres et des eaux (p. 2) : Peinture par Natalie Sappier
- Samagani Cocahq (I'Esprit de I'eau), une artiste multidisciplinaire wolastogiyik (conteuse) de la
Premiére Nation de Tobique, dans le nord-ouest du Nouveau-Brunswick. Son style de peinture et
ses contes visuels puisent dans les motifs wolastoqiyik inspirés des terres et des enseignements
wabanaki, et la peinture s'intitule Wabanaki Wampum Waters.
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